
PROTOKÓŁ Nr 25/4/2010 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 23.06.2010r. 
 

 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.11.30 
 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota -  Przewodniczący 
Komisji. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich, 

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 

c) przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
d) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

e) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do 
wiedzy” kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu 
Hutniczego w Maleńcu, 

g) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
3. Sprawy róŜne. 

 
 
Ad- 2 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
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Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2 b, c, d, e. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie:  
 
które przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty 
i Zdrowia Pan Krzysztof Stachera. 

• zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 

• przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do 
wiedzy” kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 

 
w dyskusji dot. sprawozdania finansowego ZOZ głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – stwierdził, Ŝe jest bardzo duŜa strata, której 
dotychczas nie było. Zapytał czy Dyrektor ma jakieś propozycje, Ŝeby wyjść 
z tak trudnej sytuacji finansowej. 
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Lasota – powiedział, Ŝe strata jest 
konsekwencją nie zapłacenia przez NFZ nadwykonań. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – stwierdziła, Ŝe do końca kwartału NFZ 
powinien uregulować zaległości. 
 
Radny Jan Prasał – powiedział, Ŝe w przypadku nieuregulowania naleŜności 
przez NFZ, ZOZ będzie się sądził.  
 
Radny Józef Duda – powiedział, Ŝe w szpitalu są problemy z korzystaniem 
z poradni specjalistycznych i okres oczekiwania nawet na badania kontrolne jest 
bardzo długi co zna ze swojego przykładu, gdzie musiał skorzystać prywatnie 
z usług lekarza, bo termin wizyty był bardzo odległy. 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Lasota – powiedział, Ŝe nie byłoby długu, 
gdyby nie nadwykonania i lekarze nie mają na to Ŝadnego wpływu. 
 
Radny Antoni Szkurłat – stwierdził, Ŝe w sejmie mają odbywać się rozmowy 
w tym temacie, bo wiele szpitali w Polsce jest jeszcze w gorszej sytuacji i oby 
doszło do jakiejś ugody. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 

Wszystkie omówione projekty uchwał Komisja zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 2 f. 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu przedstawił Naczelnik Wydziału 
Promocji i Kultury Pan Dariusz Kowalski.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 2 g. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego 
na 2010r., przedstawiła Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 3. 
 

W sprawach róŜnych Sekretarz Roman Struzik omówił projekt uchwały 
w sprawie Statutu dla Powiatowej StraŜy PoŜarnej. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – stwierdził, Ŝe powiat nie będzie miał wpływu na 
zapisy w regulaminie Organizacyjnym komendy StraŜy. 
 
Sekretarz Roman Struzik – wyjaśnił, Ŝe jest to jednostka rządowa i powiat nie 
daję na jej funkcjonowanie środków finansowych. Ponadto podkreślił, Ŝe 
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wszystkie powiaty otrzymały informację z Komendy Głównej StraŜy PoŜarnej 
o konieczności nadania statutów dla Powiatowych Komend. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Innych spraw róŜnych nie było. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 12.15. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska   Jarosław Lasota 
 
 
 
 
 
Końskie, dnia 23.06.2010r. 
 
 


